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MA Program Thesis Proposal Application 
	Date of Application
	
	(yyyy/mm/dd)

	Semester of Application
	
	(academic year - semester)


	Student Number
	
	

	Student Name
	
	

	Contact Number
	
	

	Scheduled Proposal Date
	
	(yyyy/mm/dd)


	Thesis Title (Chinese)
	

	Thesis Title (English)
	

	Adviser’s Signature
	
	


FOR OFFICE USE ONLY

	Requirement Review
	Check one of the followings.

____ Student has completed the coursework requirement.

____ Student will have completed the coursework requirement by the end of this semester.

	Office Staff
	Department
Chair


Instructions & Notes
1. This form is in both English and Chinese. You only need to complete the form in one language.
2. Students must have completed at least thirty credits of coursework (counting the credits of courses in which the student is currently enrolled) in order to submit a thesis proposal. The latest students may submit a proposal is before the end of the first semester of the fourth year. A thesis proposal should contain the first three chapters of the actual thesis.
3. The thesis proposal oral exam may not take place until at least two weeks after the application is filed and the written proposal is given to all committee members. The thesis proposal committee should consist of the student’s adviser and at least one other committee member; scores will be based both on the written proposal and the presentation.
4. Administratively, in order to successfully graduate in the same semester that a student proposes the thesis, the student needs to apply for the thesis proposal before October 15 in the first semester or before April 15 in the second semester. Students are advised to submit several weeks earlier as the last possible date for defenses, January 31 (first semester) and July 31 (second semester), may be impossible for their committee members.   
5. The thesis should be written in English, with the abstract written in both English and Chinese. Students should adapt the latest APA styles and use the 12-point Times New Roman font at 1.5 lines of line spacing. The student should be the only author of the thesis.
應用英文系碩士班
碩士論文計畫口試申請書

           學年度第     學期                   填表日期：       年    月    日
	學號
	姓名
	聯絡電話
	預計口試日期

	
	
	
	

	中、英文論文題目
	指導教授簽章
	

	中文：                                                      

英文：                                                      
	
	

	系所
審核

(請勾選)
	□ 該生已修畢本所規定之應修課程與學分。
□ 該生計算至本學期止，可修畢本所規定之課程與學分。
	(2選1)

	
	系所承辦人
	
	系所主管
	


填表須知：
1. 本表有中、英文版本。請擇一使用。
2. 最早於修畢30學分後可提交計畫書；最遲於修業第四學年第一學期提交計畫書（含前三章節部分內容）。
3. 提交後，至少2週後，由指導教授、口試委員一名以書面及口試審核。
4. 如想在提論文計畫的當學期立即可以畢業，則依：

各學期之學位考試期限 減 論文計畫通過與學位考試之規定間隔時間三個月 減 申請論文計畫口試與進行論文計畫口試之規定間隔時間兩週，各學期之申請論文計畫口試日期會提前為下列所示：
1. 第一學期學位考試期限為1/31：1/31減3月，再減2週，第一學期申請論文計畫口試日期為10/15。

2. 第二學期學位考試期限為7/31：7/31減3月，再減2週，第二學期申請論文計畫口試日期為4/15。
5. 學位論文限以英文撰寫（唯仍需提供中文論文摘要），並依照最新APA格式撰寫，字體：Times New Roman 12號，行距：1.5倍；該生必須為唯一作者。
